



Ajuntament de Castelló de la Plana

Acta de la Junta Municipal del Districte Oest

Núm. d'Acta:	30
Caràcter de la sessió:	Ordinària
Data de la sessió:	26 de juny de 2018
Hora inici/fi:	19:00 h/20:00 h
Lloc:	Pl. Lagunas de Ruidera, s/n "Mas Blau"

Membres assistents:

Sr. José Luis López Ibáñez	Vicepresident (PSOE)
Sr. Casto Moya Macías	Veí (Alcaldia)
Sr. Pedro Bermúdez Bolos	AV Grup Reis i Ctra. l'Alcora
Sr. Vicente Gonell Mulet	AV Pda. Benadressa
Sr. Pascual Barreda Martínez	AV Ctra. Borriol, Roser i adj.
Sr. José Vte. Álvarez Miravet	AV El Saboner
Sra. Concepción Guillamón Albalate	AV La Joquera

Membres absents:

Sra. Verònica Ruiz Escrig	Presidenta (Compromís)(*)
Sr. Carlos Feliu Mingarro	Regidor (P Popular)(*)
Sr. David Aguilar Ferrer	Veí (CS e M)(*)
Sr. Fernando Vilar Moreno	Veí (Alcaldia)
Sr. Enric Clemente Laguarda	Vocal (Compromís)
Sra. Lorena Bachero Colomer	AMPA CEIP Jaume I

EXCUSA ABSENCIA (*)

Secretària:

Inmaculada Arnau Picazo

El vicepresident declara oberta la sessió i passa a tractar l'ordre del dia establert:

1. APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA JUNTA DEL DISTRICTE OEST CELEBRADA EL 28 DE MAIG DE 2018

S'aprova l'acta de la Junta del Districte Oest celebrada el 28 de maig de 2018, per unanimitat dels i les membres de la Junta.

2. RESOLUCIÓ DE PROPOSTES

El vicepresident dóna compte dels tràmits i de les distintes solucions que s'han dut a terme segons les propostes i suggeriments exposats pels i les membres de la Junta, i la secretària de la Junta llig els informes de cada negociat.

3. PRECS I PREGUNTES

El Sr. Pascual Barreda, representant de l'AV Ctra. Borriol, Roser i adjacents, proposa la instal·lació d'un senyal de stop a l'encreuament entre el carrer Vilafamés i el carrer Borriol, i un pas de vianants al carrer Borriol, abans d'arribar a l'encreuament, a fi d'evitar accidents en eixa zona. També fa constar que s'ha donat avís tres vegades per a la recollida d'un televisor abandonat al camí Collet, al costat dels contenidors selectius i encara no han passat per la zona. Finalment comunica l'existència de mosquits i puces al parc del grup Roser.

El Sr. Jose Vte. Álvarez, representant de l'AV El Saboner, pregunta pel tema del problema d'aparcament de la quadra Saboner i el vicepresident li comenta que estan fent tràmits sobre eixe tema. Sol·licita una solució al problema d'embossaments a la quadra Salera a causa de la modificació dels semàfors per les obres de l'av. Enrique Gimeno. Sol·licita la instal·lació d'una senyalització a la carretera de l'Alcora perquè no puguem circular els tràilers i evitar l'accés a la quadra dels Cubos ja que no poden girar i obstaculitzen la circulació per aquest tram. També demana que es repare un senyal que està doblegat i no té visibilitat a la rotonda de la quadra dels Cubos, en direcció a l'UJI (que senyalitza prohibit passar vehicles de més de 10 tones). A més, sol·licita que es revise la senyalització de l'eixida del centre comercial La Salera per la gasolinera i s'estudie la possibilitat de pintar la ratlla contínua o pivots per a evitar el gir a l'esquerra, perquè es queden els vehicles al mig de la carretera i és un perill.

La Sra. Concepción Guillamón, representant de l'AV La Joquera, pregunta per la campanya de mosquits per a enguany i comenta que la brigada de neteja fa uns mesos que no ha passat pels carrers de la urbanització La Joquera.

El Sr. Vicente Gonell, representant de la AV Pda. Benadresa, comunica l'existència de paneroles en tot el grup Benadresa.

I com que no hi ha més assumptes a tractar, s'alça la sessió, sent les vint hores, de la qual s'estén aquesta acta, que firmen **el vicepresident** i la secretària de la Junta, en el lloc i la data al principi expressats.